
Protokół Nr 38/21
z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 27 września 2021 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1100 do godz. 1240.

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk 

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na komisji:

1. Zygmunt Józef Kosk
2. Dorota Niemyjska
3. Marek Karolewski
4. Stanisław Szczepan Kietliński
5. Włodzimierz Słonecki

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  dokonał  otwarcia  posiedzenia,  stwierdził
obecność czterech członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie Komisji Sekretarz
Gminy  Annę  Czapkowską,  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  oraz  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu,
3) upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu do prowadzenia

postępowań i  wydawania  decyzji  administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy
materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2021 rok.
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5. Wpływy i wydatki związane z funkcjonowaniem Targowiska Miejskiego za 2020 rok.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk odczytał proponowany porządek posiedzenia 
i zapytał czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk poinformowała  że  Burmistrz  Ciechanowca
Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji w pkt
3 ppkt 4 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas
nieoznaczony  lokalu  użytkowego  o  powierzchni  80  m2 położonego  w  budynku
zlokalizowanym w Wojtkowicach Starych 9, usytuowanego na działce o nr ewidencyjnym 42,
ze Stowarzyszeniem na rzecz osób niepełnosprawnych „Natura”.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie wniosek w sprawie
wprowadzenia do porządku posiedzenia Komisji w pkt 3 ppkt 4 projektu uchwały w sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  na  czas  nieoznaczony  lokalu  użytkowego  
o  powierzchni  80  m2  położonego  w budynku  zlokalizowanym w Wojtkowicach  Starych  
9,  usytuowanego  na  działce  o  nr  ewidencyjnym  42,  ze  Stowarzyszeniem  na  rzecz  osób
niepełnosprawnych „Natura”.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poinformował,  że  wniosek  został  przyjęty
jednogłośnie w obecności czterech członków Komisji. 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu,
3) upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu do prowadzenia

postępowań  i  wydawania  decyzji  administracyjnych  w  sprawach  świadczeń  pomocy
materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym,

4) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony lokalu użytkowego 
o powierzchni 80 m2 położonego w budynku zlokalizowanym w Wojtkowicach Starych
9, usytuowanego na działce o nr ewidencyjnym 42, ze Stowarzyszeniem na rzecz osób
niepełnosprawnych „Natura”.

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2021 rok.
5. Wpływy i wydatki związane z funkcjonowaniem Targowiska Miejskiego za 2020 rok.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk poddał  pod  głosowanie  proponowany
porządek posiedzenia po zmianach.
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Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk stwierdził,  że  proponowany  porządek
posiedzenia  po  zmianach  został  przyjęty  jednogłośnie  w  obecności  czterech  członków
Komisji.
Na  Komisję  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  wszedł  Radny  Stanisław
Szczepan Kietliński. 

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  otworzył punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poprosił  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana dotyczy porządkowania budżetu.
Zmniejszane  są  dochody  planowane  ze  sprzedaży  mienia.  Z  użytkowania  wieczystego  
zmniejsza się o 510 000,00 zł; planowane wydatki zmniejsza się o 115 000,00 zł, ponieważ
zakład PRK FARE zmienił deklarację; o 150 000,00 zł zmniejsza się planowane wpływy z
opłat  gospodarki  odpadami.  Zmniejszenia  dochodów  równoważone  są  ze  zwiększeniami
dochodów. Kwota w wysokości 512 000,00 zł to podatki realizowane przez urzędy skarbowe.
Do budżetu gminy wpłynął podatek od spadków i darowizn w wysokości prawie 480 000,00
zł.  Do  budżetu  wprowadza  się  również  otrzymane  wpływy  ze  sprzedaży  alkoholu  w
opakowaniach do 300 ml, czyli od sprzedaży tzw. ‘małpek’, ponieważ jest to dochód gminy
realizowany przez urzędy skarbowe oraz środki z rezerwy oświatowej na finansowanie zadań
wspomagających  uczniów  
w okresie  pandemii.  Wprowadza  się  również  refundację  części  wydatków poniesionych  
w wyniku funduszu sołeckiego w wysokości ponad 64 000,00 zł, a także refundację środków
unijnych,  które  były  wydane  ze  środków  własnych  gminy  w  ubiegłym  roku  na  montaż
kolektorów na budynkach własnych. O 4 000,00 zł zwiększa się środki za udzielenie ślubów
poza Urzędem Stanu Cywilnego. Kwota w wysokości ponad 3 000,00 zł to drobne opłaty  
za  zajęcie  pasa  drogowego.  W  związku  z  tym,  że  nastąpiła  zmiana  klasyfikacji  środki
otrzymane z Rządowego Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 mają swój własny paragraf, 
z którego jasno wynika z jakiego źródła pochodzą. Wprowadza się 97 000,00 zł na drogi,  
w tym 92 000,00 zł na drogę Koce-Schaby – Łempice – Kobusy, a 5 000,00 zł na drogę we
wsi Czaje; 85 000,00 zł na wykonanie podjazdu przy Przedszkolu; zwiększa się środki własne

gminy o 200 000,00 zł na pierwsze wyposażenie Klubu Seniora we wsi Wojtkowice Stare;
wprowadza się 131 000,00 zł na utworzenie Żłobka Miejskiego; 50 000,00 zł na przebudowę
Ośrodka Sportu i Rekreacji wraz z budową otwartych basenów. Jeżeli chodzi o zmniejszenia
to  o  200 000,00  zł  zmniejsza  się  środki  z  bioróżnorodności,  ponieważ  inwestycja  ta
realizowana będzie w przyszłym roku. 20 000,00 zł to środki planowane na VAT; 40 000,00 zł
z  odsetek  
na kredyty; 36 000,00 zł to zmniejszenie z podatku VAT od koparki. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.
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Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  stwierdził,  że  Komisja  5  głosami  za  w
obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.  

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Statut Ośrodka Pomocy Społecznej 
w  Ciechanowcu  wymaga  zmiany  z  uwagi  na  to,  że  obowiązki  w  kwestii  przyznawania
stypendium  szkolnego  z  Referatu  Organizacyjnego  Urzędu  Miejskiego  przechodzą  do
Ośrodka  Pomocy  Społecznej.  Dodany  został  również  punkt  o  wydawaniu  zaświadczeń,
Ośrodek  Pomocy  Społecznej  będzie  wydawał  również  zaświadczenia  o  dochodach  osób
ubiegających się o dofinansowanie z Programu Czyste Powietrze.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Statutu  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Ciechanowcu
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  otworzył punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora  Ośrodka  Pomocy
Społecznej  w  Ciechanowcu  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji
administracyjnych  w sprawach  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów o  charakterze
socjalnym.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  projekt  tej  uchwały  jest
konsekwencją poprzedniego projektu. Dotyczy on upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy
Społecznej  
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do podpisywania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla
uczniów o charakterze socjalnym.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ciechanowcu  
do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń
pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu  
do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń
pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.

Projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  
w  Ciechanowcu  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji  administracyjnych  
w sprawach świadczeń pomocy materialnej  dla  uczniów o charakterze socjalnym stanowi
załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  otworzył punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu  
na  czas  nieoznaczony  lokalu  użytkowego  o  powierzchni  80  m2 położonego  w  budynku
zlokalizowanym w Wojtkowicach Starych 9, usytuowanego na działce o nr ewidencyjnym 42,
ze Stowarzyszeniem na rzecz osób niepełnosprawnych „Natura”.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  Stowarzyszenie  „Natura”  złożyło
wniosek  o  wynajęcie  lokalu  w  Wojtkowicach  Starych  z  przeznaczeniem na  prowadzenie
Warsztatów Terapii Zajęciowej. W chwili obecnej takie Warsztaty odbywają się w Zakładzie
Opiekuńczo-Leczniczym w Ciechanowcu. W związku z tym, że planowany jest remont tego
budynku Stowarzyszenie „Natura” chce wynająć lokal w świetlicy w Wojtkowicach Starych. 

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  na  czas  nieoznaczony  lokalu
użytkowego o powierzchni 80 m2 położonego w budynku zlokalizowanym w Wojtkowicach
Starych 9, usytuowanego na działce o nr ewidencyjnym 42, ze Stowarzyszeniem na rzecz
osób niepełnosprawnych „Natura”.

Komisja  4 głosami  za,  jednym głosem wstrzymującym w obecności  5  członków Komisji
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy
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najmu na czas nieoznaczony lokalu użytkowego o powierzchni 80 m2 położonego w budynku
zlokalizowanym w Wojtkowicach Starych 9, usytuowanego na działce o nr ewidencyjnym 42,
ze Stowarzyszeniem na rzecz osób niepełnosprawnych „Natura”.

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  na  czas
nieoznaczony  lokalu  użytkowego  o  powierzchni  80  m2 położonego  w  budynku
zlokalizowanym  
w  Wojtkowicach  Starych  9,  usytuowanego  na  działce  o  nr  ewidencyjnym  42,  ze
Stowarzyszeniem na  rzecz  osób  niepełnosprawnych  „Natura”  stanowi  załącznik  nr 5 do
protokołu. 

Ad pkt 4

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Informacja o stanie realizacji
inwestycji zaplanowanych na 2021 rok.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza
Święckiego o omówienie informacji  o stanie realizacji  inwestycji  zaplanowanych na 2021
rok. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował  o  takich
inwestycjach jak: 

1. Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch wraz
z montażem niezbędnych urządzeń – inwestycja została zrealizowana, dokumentacja
jest już gotowa,

2.  Rozbudowa drogi  gminnej  w miejscowości  Wojtkowice-Glinna – inwestycja  jest  
w trakcie realizacji,

3. Przebudowa i budowa ulicy Sienkiewicza – inwestycja jest w trakcie realizacji,
4. Rozbudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Ciechanowczyk  –  inwestycja  została

zrealizowana,
5. Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Przybyszyn – inwestycja jest w trakcie

realizacji,
6. Budowa drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej – inwestycja jest

w trakcie realizacji,
7. Przebudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Dąbczyn  –  inwestycja  jest  w  trakcie

realizacji,
8. Rozbudowa odcinka drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka –inwestycja jest w trakcie

realizacji,
9. Rozbudowa odcinka drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka – inwestycja jest w trakcie

realizacji,
10. Przebudowa  odcinka  ulicy  Kuczyńskiej  w  Ciechanowcu  –  inwestycja  została

zrealizowana,
11. Rozbudowa  ul.  Spółdzielczej  –  pojawił  się  problem  z  wykonawcą,  który  nie

odpowiada na telefony. Wykonawca napisał pismo z prośbą o przedłużenie terminu
wykonania inwestycji do końca października 2022 roku. Została wydana taka zgoda,
jednak  
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z wykonawcą nadal nie ma kontaktu. W związku z tym umowa zostanie zerwana,  
a przetarg ogłoszony na nowo,

12. Rozbudowa  ul.  Armii  Krajowej  –  pojawił  się  problem  z  wykonawcą,  który  nie
odpowiada na telefony. Wykonawca napisał pismo z prośbą o przedłużenie terminu
wykonania inwestycji do końca października 2022 roku. Została wydana taka zgoda,
jednak  z  wykonawcą  nadal  nie  ma  kontaktu.  W związku  z  tym  umowa  zostanie
zerwana,  
a przetarg ogłoszony na nowo,

13. Przebudowa drogi na odcinku Koce-Schaby – Łempice – Kobusy – inwestycja jest  
w trakcie realizacji. Zostanie zrealizowana w roku bieżącym,

14. Budowa bezpiecznych przejść dla pieszych w Ciechanowcu – gmina Ciechanowiec,
żeby  zrealizować  to  zadanie  musi  dołożyć  kwotę  w  wysokości  70 000,00  zł,
wyłoniona została firma do wykonania inwestycji,

15. Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę dróg: Czyżewska
(boczna);  Wińska (do cmentarza);  Wińska do ul. Uszyńskiego, Ogrodowa, odcinek
Ralkowa -Uszyńska; Uszyńska (odcinek boczny) oraz drogi: na odcinku Przybyszyn-
Malec; Kozarze (tzw. ‘Adamowo’); Nowodwory (tzw. ‘Ciasne’); Radziszewo-Króle
wraz z mostem w kierunku ‘Sawczyna’; Skórzec (od drogi wojewódzkiej do wsi) oraz
na odwodnienie dróg gminnych we wsi Winna-Chroły (obok remizy) i we wsi Winna-
Wypychy (od strony lasu i od ulicy Wińskiej) – inwestycja jest w trakcie realizacji,

16. Przebudowa Targowiska Miejskiego – inwestycja jest w trakcie realizacji,
17. Budowa socjalnego budynku mieszkalnego – inwestycja jest w trakcie realizacji. Trwa

przygotowanie dokumentacji,
18. Zakup gruntów niezbędnych do realizacji  robót  inwestycyjnych – inwestycja  jest  

w trakcie realizacji,
19. Door – to – door – poprawa dostępności architektonicznej budynków mieszkalnych –
20. Zakup samochodu osobowego na potrzeby Urzędu Miejskiego – inwestycja została

zrealizowana,
21. Wykonanie  i  montaż  windy  w  SP  w  Ciechanowcu  –  inwestycja  jest  w  trakcie

realizacji, odbył się już przetarg,
22. Wykonanie  kompleksowych  remontów  w  budynkach  szkół:  Szkoły  Podstawowej  

w  Ciechanowcu  i  Szkoły  Podstawowej  w  Łempicach  –  została  wykonana
dokumentacja,

23. Wykonanie parkingu na terenie przyległym do Szkoły Podstawowej w Łempicach –
inwestycja została zrealizowana,

24. Wykonanie  podjazdu  wraz  z  ciągami  komunikacyjnymi  przy  Przedszkolu  
w Ciechanowcu – inwestycja jest w trakcie realizacji,

25. Zagospodarowanie placu wokół budynku Przedszkola w Ciechanowcu – inwestycja
jest w trakcie realizacji,

26. Uruchomienie  i  pierwsze  wyposażenie  Klubu Seniora  we wsi  Wojtkowice  Stare  –
inwestycja jest w trakcie realizacji,

27. Uruchomienie i pierwsze wyposażenie Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu – Żłobek
Miejski w Ciechanowcu zostanie uruchomiony z dniem 4 października,
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28. Budowa  gminnego  schroniska  dla  bezdomnych  psów  –  inwestycja  została
zrealizowana,

29. Montaż  instalacji  fotowoltaicznych  lub  kolektorów  słonecznych  na  budynkach
mieszkalnych  położonych  na  terenie  Gminy  Ciechanowiec  –  inwestycja  będzie
realizowana w 2022 roku,

30. Rozbudowa oświetlenia ulicznego w ulicy Uszyńskiej i we wsi Wojtkowice – Dady
oraz wymiana oświetlenia w gminie na ledowe – inwestycja jest w trakcie realizacji,

31. Zakup  dla  PRK  FARE  wozu  asenizacyjnego  i  koparki  –  inwestycja  została
zrealizowana,

32. Modernizacja Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu – wykonanie dokumentacji jest  
na ukończeniu,

33. Adaptacja i ochrona bioróżnorodności terenu doliny Bugu i Nurca – inwestycja jest  
w trakcie realizacji.

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  do
informacji. 
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2021 rok stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Wpływy i wydatki związane 
z funkcjonowaniem Targowiska Miejskiego za 2020 rok.

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że wszystkie
dane dotyczące funkcjonowania Targowiska Miejskiego za 2020 rok zostały przedstawione 
w przedłożonej informacji. 

Dodał,  że  8  października  ma  zaplanowane  spotkanie  z  właścicielem  firmy,  która  kupiła
budynek  na  ul.  Drohickiej.  Jest  to  firma  produkująca  sprzęt  medyczny.  Poinformował
również,  że  w  ubiegłym  tygodniu  odbył  spotkanie  z  Inwestorami,  którzy  chcą  budować
sortownię śmieci na ‘Dominikowie’. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania.

Głos zabrał Radny Stanisław Szczepan Kietliński, który zapytał o fotowoltaikę.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował,  że realizacja tej
inwestycji odbędzie się w 2022 roku. W roku bieżącym zakończy się rekrutacja i zostaną
podpisane umowy. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk,  który  zapytał,  czy  zbierane
nakrętki są w jakiś sposób zagospodarowane.
W odpowiedzi Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformował, że są one przekazywane
jako pomoc dla Nikosia z Białegostoku.
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Poruszono problem złego  stanu drogi  we wsi  Winna-Poświętna.  Przewodniczący Komisji
poprosił, żeby utwardzić tą drogę chociaż trzema przyczepami kruszywa. 

Burmistrz poinformował, że w gminie Ciechanowiec jest jeszcze wiele dróg i ulic, które są 
w złym stanie. W chwili obecnej złożone zostały wnioski na takie drogi i ulice jak:

ul. Czyżewska (boczna); ul. Ralkowa – ul. Uszyńska (2 odcinki); ul. Wińska do cmentarza; ul.
Wąska  –  ul.  Sienkiewicza;  ul.  Sosnowa  –  ul.  Świerkowa;  ul.  Wińska  –  ul.  Kazimierza
Uszyńskiego;  Ciechanowiec  –  Tymianki  Adamy;  Koce-Schaby;  Kozarze  –  Adamowo;
Nowodwory  (Ciasne);  Przybyszyn  –  Malec;  Radziszewo-Króle  (z  mostem);  Radziszewo-
Sieńczuch – Czaje-Wólka; Skórzec – Czarkówka-Duża; Skórzec (od drogi wojewódzkiej);
„Sówka”;  Kułaki  –  Trzaski.  Burmistrz  dodał,  że  nie  wie  ile  z  tych  wniosków przejdzie  
do realizacji. 

Przewodniczący  Komisji  Zygmunt  Józef  Kosk  zapytał,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  
do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Głos  ponownie  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  
że w bieżącym roku Ochotnicza Straż Pożarna w Kozarzach obchodzi 60 – lecie. W związku 
z tym zostanie zorganizowana uroczystość, która odbędzie się 11 listopada. Za rok również 60
–  lecie  obchodzi  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w  Radziszewie  –  Królach.  W  październiku
bieżącego roku planowane jest uroczyste otwarcie drogi w Przybyszynie. Burmistrz dodał,  
że Radna Maria Jadwiga Radziszewska poruszyła na Komisji Rewizyjnej problem Sybiraków
z gminy Ciechanowiec, zaproponowała ich uhonorowanie. Burmistrz dodał, że rzeczywiście
jest  to bardzo dobry pomysł i  poinformował,  że zostanie zorganizowane spotkanie z tymi
osobami.  Na spotkaniu  tym zostanie  przedstawiony do akceptacji  projekt  Pomnika  Matki
Sybiraczki,  który  jest  przygotowywany  przez  Pińczów.  Po  wykonaniu  prawdopodobnie
zostanie on umieszczony w Parku przy Pl. Jana Pawła II. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk, który zapytał czy jest możliwość
zmiany organizacji ruchu w rynku, tak żeby tiry przejeżdżały ul. Dworską. 
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że chciałby przejąć
cały rynek jako własność gminy Ciechanowiec, a ul. Dworską przekazać dla Województwa
Podlaskiego. Po przejęciu przez gminę rynek zostałby przekształcony w deptak. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są jeszcze pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o wpływach i wydatkach związanych z funkcjonowaniem Targowiska Miejskiego 
za 2020 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają sprawy różne.
Żadnych spraw nie poruszono. 

Ad pkt 7
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk podziękował za udział w posiedzeniu Komisji
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska
Przewodniczący Komisji

     Zygmunt Józef Kosk
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